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          Тема выпускной квалификационной работы «Прототип информационной системы для организации научных конференций». В ходе выполнения работы были решены следующие задачи: 1. Выполнен анализ предметной области и обзор инструментальных средств. Поставлена задача на ВКР. 2. Реализовано проектирование информационной системы, в том числе определены функции системы. 3. Выполнена программная реализация прототипа информационной системы (разработаны клиентская и серверная части системы). 4. Произведено тестирование прототипа информационной системы. Разработка прототипа информационной системы была выполнена в среде разработки IntelliJ IDEA. При реализации веб-приложения использована трехзвенная архитектура:  − клиентская часть (уровень представления) реализована с использованием HTML, JavaScript и каскадных таблицы CSS, развертка выполняется на устройстве через веб-браузер; − серверная часть (уровень приложения) реализован с использованием Java и фреймворков: Spring Boot, Spring MVC, Spring Data; общение между клиентом и сервером выполняется с помощью REST запросов; − для хранения данных (уровень данных) использована СУБД PostgreSQL.
        

        
          The topic of the bachelor thesis is “Prototype of an information system for organizing scientific conferences”. In the work the following tasks were solved: 1. Analysis of the subject area and programming tools' review were made. The task for the thesis was investigated. 2. The information system design was implemented, including the design of the system functions. 3. The software implementation of the prototype information system has been completed (client and server parts of the system have been developed). 4. The prototype of an information system has been tested. The information system prototype was developed in the IntelliJ IDEA. When implementing a Web application, a three-layer architecture is used: − the client part (representation level) is implemented using HTML, JavaScriptjQuery, and cascading CSS tables, and unfolding of the web pages is performed on the device via a web browser; − the server part (application level) is implemented using Java and frameworks: spring boot, spring MVC, spring data; communication between the client and the server is performed using REST queries; − PostgreSQL DBMS is used for data storage (data level).
        

    

  

  
    
      Document access rights

    

		
      Network
    		
      User group
    		
      Action
    	
	
              	
        ILC SPbPU Local Network
      		
        All
      		
          [image: Read]
                  [image: Print]
                  [image: Download]
      	
      
	
              	
        Internet
      		
        Authorized users SPbPU
      		
          [image: Read]
                  [image: Print]
                  [image: Download]
      	
      
	
          [image: ->]
              	
        Internet
      		
        Anonymous
      		
                      	
      


    

  

  
    Usage statistics

    
        
          	
                
                  [image: stat]
              	
                Access count: 29
                

                Last 30 days: 0
                

                
                  Detailed usage statistics
                
              


        

    

  


    

  
        
      
        		
              

	Advanced Search
	Attribute Search
	Contacts
	Information Library Complex



              	Last Arrivals
	Most Requested Items


            	
              
    © SPbPU, 1996-2023



    Powered by ILS 
    
    «Ruslan-Neo»
    (© OOO «OLS»)


            	
			


      

    
  

  

[image: ]





